
Výměna poměrových měřičů 

tepla na radiátorech 
 Vážení členové družstva, 

jak jsme již avizovali na členské schůzi družstva 9.11.2021 a na webových stránkách družstva 

ještě dříve (již 24.9.2021), čeká nás ještě v tomto roce výměna poměrových měřičů tepla na 

radiátorech. Akce měla původně proběhnout v loňském roce, avšak byla z důvodu pandemie 

odložena. Další odklad však již není možný, neboť by nemusela být zachována funkčnost 

měřidel.  

 Výměna proběhne dle harmonogramu, který naleznete na druhé straně tohoto listu. U 

čísla svého bytu naleznete konkrétní hodinu, kdy se k výměně dostaví příslušný pracovník. 

Prosíme, buďte tolerantní, ze zkušenosti víme, že je někdy obtížné při obsluze velkého počtu 

osob plánovaný časový rozvrh dodržet. 

 Pro vlastní průběh výměny měřičů jsme po dohodě s prováděcí firmou (KERM – p. 

Císařovský) stanovili jasná pravidla, za kterých bude akce prováděna, abychom dodrželi 

maximální hygienické standardy a vzájemnou ohleduplnost. Tedy na straně dodavatele : 

• pracovníci budou mít nasazeny respirátory třídy FFP2 

• pracovníci budou mít dokončené očkování druhou dávkou vakcíny, případně budou mít 

prodělánu infekci covid 19 

• pracovníci se budou při vstupu do bytů přezouvat 

Na straně členů družstva (obyvatelů bytů) : 

• osoba(y) budou mít nasazen respirátor třídy FFP2 

• osoba(y) se budou snažit dodržovat rozestupy (pokud to půjde v omezených 

prostorách bytu) 

• pokud budou v bytě osoby, které jsou v karanténě, upozorní na tuto skutečnost 

pracovníky prováděcí firmy a byt bude obsloužen v náhradním termínu, který bude 

následně stanoven (stačí přes dveře upozornit, že výměna měřičů není možná – nic 

víc) 

• bude zpřístupněn prostor k radiátorům 

• osoba, která bude za byt podepisovat protokol o výměně měřičů, bude mít vlastní psací 

prostředky 

Žádáme všechny, aby byla výše uvedená pravidla disciplinovaně respektována. Víme, že 

když chceme, tak to společně dokážeme, i když to často není jednoduché. Pravidla jsou 

nastavena tak, abychom byli vzájemně maximálně odpovědní. Jsme si vědomi toho, že se 

jedná o předvánoční čas, nicméně termín byl plánován již na sklonku léta, neboť bylo jasné, 

že bude třeba dohnat termínový výpadek z loňského roku. Jsme rádi, že se nám vůbec 

podařilo odpovídající termín zabezpečit, i když v září jsme pochopitelně předpokládali, že 

budeme zažívat klidnější dny.  

Věříme, že se nám podaří akci svižně zvládnout, bez zádrhelů a zmatků.  

V Praze dne 2.12.2021 

Mgr. Jan Sedmidubský – předseda představenstva družstva 


